
PROTOKÓŁ NR XLVI/2010 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 14 maja 2010 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 14 maja 
2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 
Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1230. 

Obrado sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 
sali obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 

4. Przedstawiciele Zarządu Kół Wędkarskich 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu. 

6. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury na 
sekretarza obrad. Radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę radnego p. 
Roberta Sierajewskiego, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie zgłoszono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w wskazaną kndydaturą. W głosowaniu za – 
13 na stan obecnych 13 radnych sekretarzem obrad sesji został radny p. Robert 
Sierajewski. 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy z radnych w 
ustawowym terminie otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał, czy są 
uwagi lub propozycje do proponowanego porządku obrad. Burmistrz Miasta i 
Gminy p. Barbara Gąsiorowska wnioskowała aby do porządku obrad w PKT 8 
wnieść dwa podpunkty tj. podjęcia uchwał w sprawie wyrażenia zgody na 



zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy umowy o dofinansowanie 
przedsięwzięcia pn. „Modernizacja stadionu miejskiego przy ulicy Ogrodowej w 
Nowym Mieście nad Pilicą“ oraz wystawienia weksla „in blanco“; i w sprawie 
wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na rzecz Stowarzyszenia 
Lokalna Grupa Działania „Gminy Nadpiliczne“ na 2010 rok. Burmistrz Miasta i 
Gminy poprosiła aby w porządku obrad umieścić dodatkowy punkt w sprawie 
wystąpienia przedstawiciela firmy która modernizuje studnię w Prosnej aby 
przedstawił radnymi wszystkim zebranym na jakim etapie znajdują się prace i 
jakie są problemy związane z tymi pracami. Przewodniczący Rady stwierdził, że 
przedstawiciel firmy, która modernizuje studnię może wystąpić w PKT 5 czyli 
w sprawozdaniu Burmistrza. Więcej uwag i propozycji do proponowanego 
porządku obrad nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad proponowanymi 
wnioskami. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych przyjęto 
wnioski do porządku obrad. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej 
zarządził głosowanie nad proponowanym porządkiem obrad. W głosowaniu za – 
13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono proponowany porządek obrad w 
następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienie przedstawicieli Koła Wędkarskiego „Lotnik“ i Koła 
Wędkarskiego Miejskiego. 

5. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok; 

b) wyrażenia zgody na udzielenie binifikaty na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej położonej we wsi Żdżary; 

c) nadania tytułu „Honorowego Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą“; 

d) nadania tytułu „Honorowego Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą“; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy umowy o 
dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Modernizacja stadionu miejskiego przy 
ulicy Ogrodowej w Nowym Mieście nad Pilicą“ oraz wystawienia weksla „in 
blanco“, 

f) wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na rzecz 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Gminy Nadpiliczne“ na 2010 rok. 



9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 
zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z sesji. Uwag i zastrzeżeń nie 
zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 
głosowaniu za 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1, protokół z poprzedniej sesji 
Rady został przyjęty. 
 

PKT 4 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Prezesowi Koła Wędkarskiego „Lotnik” p. 
Zbigniewowi Loba oraz Prezesowi Koła Wędkarskiego Miejskiego p. 
Stanisławowi Skarba, którzy złożyli serdeczne podziękowania Pani Burmistrz za 
pomoc w rozwoju i promocji wędkarstwa w naszej gminie wręczając medal „Za 
zasługi dla wędkarstwa”. Jest to najwyższe wyróżnienie jakie może otrzymać 
osoba nie będąca członkiem koła wędkarskiego. Następnie przedstawili 
działalność kół wędkarskich działających na terenie Gminy.  
 

PKT 5 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 
Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno 
posiedzenie w dniu 11 maja 2010 roku na którym zapoznano się z projektami 
uchwał przygotowanymi na sesję Rady i je zaopiniowano. Następnie przedstawił 
wnioski, członkowie komisji wnioskują o monit do Ministerstwa Rolnictwa 
odnośnie zapytania kierowanego do Ministerstwa w roku 2004 i w roku 2008 
dotyczącego naszego pałacu, w związku z tym, że do tej pory nikt nie dał 
Gminie żadnej odpowiedzi. 
Obecny na Komisji p. Marian Dziedzic zwrócił się z prośbą aby Gmina 
wystosowała pismo o przejęcie terenów wystawionych do przetargu na osiedlu 
JW. które to mogłyby być wykorzystane na stadion. Burmistrz poprosiła p. 
Dziedzica aby zredagował pismo i wraz z Urzędem takowe zostanie wysłane. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 
poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie w 
dniu 12 maja 2010 roku, na którym zapoznano się z przygotowanymi projektami 
uchwał na sesję Rady, które to zaopiniowano pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej rady Miejskiej p. Lech 
Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła 



jedno posiedzenie w dniu 11 maja 2010 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2010/2011. 
2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej. 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Dyrektorzy szkół działających na terenie miasta i gminy 
przedstawili projekty organizacyjne szkół na rok szkolny 2010/2011. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionych projektów i 
zaopiniowali je pozytywnie. Dyrektorzy podzielili się swoimi uwagami i 
problemami z którymi borykają się w codziennej pracy. Dużym problemem w 
PSP Żdżary jest brak dodatkowych pomieszczeń klasowych i tu Dyrektor 
zwrócił uwagę, że należałoby pomyśleć o rozbudowie szkoły, bo niestety ale nie 
da się już nic wygospodarować z pomieszczeń szkoły ,które są a potrzebne są 
pomieszczenia dla pięciolatków oraz na archiwum. Zwrócił również uwagę na 
problem odwozu dzieci po zajęciach dodatkowych i tu też należałoby jakoś 
rozwiązać ten problem. Dyrektor PSP Nowe Miasto zasygnalizowała bardzo 
pilną potrzebę remontu dachu na budynku Przedszkola oraz wjazdu do szkoły. 
 
Członkowie komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję 
Rady.  
Przewodniczący Komisji przedstawił wnioski które Komisja wystosowała: 

• wniosek o wyremontowanie dróg powiatowych min. w Gostomi, droga na 
odcinku za mostkiem jest praktycznie nieprzejezdna.  

• Przewodniczący Komisji osobiście zwrócił się do p. Burmistrz o 
wystosowanie wniosku do Starosty i radnych Powiatowych w sprawie 
remontu drogi w Gostomi. 

 
PKT 6 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 
za okres międzysesyjny : 

1. W dniu 19.04.2010r. rozstrzygnięty został przetarg nieograniczony na 
budowę  kanalizacji sanitarnej przy ul. Góra w Nowym Mieście nad 
Pilicą. Wpłynęło 10 ofert, Cena najniższa – 693 211,07, cena najwyższa – 
1 262 737,33 zł.  

2. W dniu 12.05.2010r. podpisano umowę z firmą Instalatorstwo Sanitarne i 
C.O. Budowa Sieci Wod. – Kan. ul. Burskiego 5, 95 – 060 Brzeziny za 
kwotę brutto 693 211,07 zł. z terminem realizacji I etapu - do 31.07.2010 
r, etapu II – do 31.08.2011r. 

3. W dniu 23.04.2010r. w Publicznej Szkole Podstawowej im. bł. Franciszki 
Siedliskiej w Żdżarach odbyły się uroczystości związane z Dniem Patrona 
Szkoły. 



 

4. W niedzielę 25.04.2010r w kościele garnizonowym w Warszawie odbyły 
się uroczystości pogrzebowe tragicznie zmarłego Andrzeja Michalaka - 
członka załogi samolotu rządowego, który 10 kwietnia 2010 r. rozbił się 
pod Smoleńskiem, w których uczestniczyli mieszkańcy naszej gminy oraz 
poczet sztandarowy Rady Miejskiej. 

5. W dniu 28.04.2010r. w Mazowieckiej Jednostce Wdrażania Programów 
Unijnych w Warszawie podpisane zostały umowy na realizację projektów 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w naszych szkołach. 
Wszystkie projekty realizowane będą w latach 2010-2011. Realizowane 
będą w postaci zajęć pozalekcyjnych w kołach naukowych, kół i obozów 
językowych, zajęć terapeutycznych, zajęć logopedycznych, zajęć 
sportowych oraz wycieczek do muzeów i teatrów. Projekty dotyczą 
wszystkich naszych trzech szkół. Wartość ogólna realizacji wszystkich 3 
projektów to 720.217,00 zł. 

6. W dniu 28.04.2010r. w Urzędzie Marszałkowskim podpisana została 
umowa na rozbudowę Domu Pomocy Społecznej im. Natalii 
Nitosławskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Na ten cel ze środków 
PFRON przeznaczonych zostanie 400 tys. zł.  

7. W dniu 30.04.2010r na placu o. Honorata Koźmińskiego zakończono 
prace nad nowym zagospodarowaniem zielenią. Na zieleńcach wzdłuż 
drogi wojewódzkiej 728 zostały wykonane nowe nasadzenia krzewów 
ozdobnych. Wkomponowanie nowych nasadzeń zostało poprzedzone 
wykonaniem projektu przez wykwalifikowanych architektów zieleni.  

8. W dniu 3.05.2010r. miały miejsce uroczyste obchody 219 rocznicy 
uchwalenia Konstytucji 3 Maja połączone z obchodami Dnia Strażaka. W 
tym roku obchody te miały szczególną oprawę. Główną ulicą miasta do 
kościoła parafialnego przeszedł korowód pocztów sztandarowych, 
orkiestry oraz szwadronu kawalerii i pododdziałów straży pożarnych. 

9. Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała, że roboty drogowe trwają, a 
niektóre są już na ukończeniu. Dnia 14.04.2010 r. przystąpiono do 
przebudowy nawierzchni ulic i dróg na terenie gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą. Modernizowane są: parking ul. Tomaszowska, ul. 11 Listopada, 
droga we wsi Wał i droga we wsi Godzimierz.  

10. Burmistrz poinformowała, że Gmina przystąpiła do modernizacji stadionu 
miejskiego. 

11. Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała, że w dniu 25.05.2010 roku 
odbędzie się zbiórka zużytego sprzętu AGD. Prosiła aby wszędzie tam 
gdzie mamy niepotrzebne rzeczy typu stare telewizory, lodówki, pralki, 
czy inne sprzęty AGD przynieść na miejsca wyznaczone do zbiórek i tam 
je zostawić. 



12. W dniu 27.04.2010r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami wojska z 
Dęblina. Tematem rozmowy była odbudowa mostu we wsi Gostomia. 

13. W dniu 27.04.2010 roku odbyło się spotkanie z mieszkańcami osiedla 
Sady w sprawie planowanej obwodnicy. Następne spotkanie odbędzie się 
w dniu 20.05.2010 roku o godz. 1000 z udziałem przedstawicieli 
Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich i firmy projektowej. 

14. W dniu 29.04.2010 roku w Starostwie Powiatowym w Grójcu został 
rozstrzygnięty przetarg na modernizację dróg Nowe Miasto – 
Domaniewice i Strzałki – Rudki – Wierzchy. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że na 
terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą została utworzona podstrefa 
Tarnobrzeskiej Strefy Ekonomicznej. 
NASA gmina złożyła wnioski do LGD o dofinansowanie w ramach działania 
4.1/413 wdrażanie lokalnych strategii rozwoju na działania: 

• budowa placu w Żdżarach 
• budowa placu przy ul. Góra 
• budowa szlaku turystycznego we wsi Pobiedna. 

W dniu 12.05.2010 roku Burmistrz podpisała deklarację uczestnictwa w 
projekcie „rozwój e-usług i ich dostępność dla obywateli w ramach 
Mazowieckiej Sieci Społeczeństwa Informacyjnego „M@zowszanie”. 
Poinformowała, że do Urzędu wpłynęło pismo z Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Grójcu dotyczące zabezpieczenia środków w 
budżecie gminy w kwocie 20 000 zł na zakup podnośnika SHD – 25. 
Burmistrz poinformowała o ukończeniu dokumentacji na budowę chodnika 
w miejscowości Żdżary. Koszt zadania około 1 200 000 zł. 
Burmistrz Miasta i Gminy poprosiła o zabranie głosu obecnego na sesji p. 
Śmiałkowskiego , który wykonuje modernizację studni w Prosnej aby 
przybliżył radnym i sołtysom jak wygląda sprawa z modernizacją i wydał 
swoją opinię w powyższej sprawie.  
Pan Śmiałkowski stwierdził, że rozpoczynając pracę nad modernizacją studni 
opierał się na dokumentacji jaką otrzymał. Rozpoczynając pracę dziś miałby 
już większe rozeznanie i pogląd na sprawę. Podczas wykonywanych prac 
okazało się i jest to faktem, że dokumentacja budowy studni nie jest zgodna 
ze stanem faktycznym. Filtry które powinny się na pewnych zaznaczonych 
głębokościach znajdują się zupełnie gdzie indziej, posadowienia rur też są 
zupełnie inne. Tak jak już wspomniał, gdyby rozpoczynając prace posiadał 
informacje takie jak ma teraz to rozpoczął by roboty zupełnie inną techniką. 
W tej chwili trzeba zmienić sposób rozwiercania bo w tym momencie 
pracując dalej taką techniką nic się nie da zrobić. Trzeba zmienić sposób 
rozwiercania albo budować nową studnię. Stracili bardzo dużo czasu i 
ponieśli spore koszty a efektu nie ma. Poinformował, że sam jest bardzo 
zainteresowany tym aby tę modernizację ukończyć ale do tego potrzebne 
będzie decyzja Rady czy ma kontynuować prace czy też nie bo tak jak 



powiedział, koszty które on poniósł przewyższyły już kwotę za którą miała 
być zrobiona modernizacja. Czas który poświęcił przy tych pracach 
wystarczyłby spokojnie na budowę nowej studni. Dokumentacja jest zupełnie 
inna niż stan faktyczny i użyte są inne materiały niż są w dokumentacji. W 
tej chwili przygotowują się do rozwiercenia filtra, prace mogą przy 
rozwiercaniu potrwać do dwóch tygodni. Jeżeli chodzi o koszty finansowe to 
trzeba się nad tym zastanowić co dalej. Woda jest w studni i jej wystarczy 
tylko trzeba uaktywnić pracę studni. Radny p. Lech Staniszewski zapytał jaki 
byłby koszt wybudowania nowej studni. Pan Śmiałkowski odpowiedział, że 
koszt nowej studni o takich parametrach jak ta wyniósłby około 90 – 100 tys. 
złotych, jest to oczywiście koszt otworu. Nie należy zapominać o tym, że 
starą studnię trzeba by było zlikwidować a koszt likwidacji starej nieczynnej 
studni jest też niemały. Powiedział, że dołoży wszelkich starań oczywiście 
jeżeli będzie taka decyzja Rady żeby doprowadzić modernizację do końca 
tak, żeby studnia długo mogła służyć mieszkańcom. Rozumie wszelkie 
uciążliwości związane z brakiem wody, ale tak faktycznie się sprawa 
przedstawia. 
 
Pan Tadeusz Klatka podziękował Radzie za zrozumienie w sprawie 
dofinansowania PPSP w Grójcu, bo dzięki temu jednostka OSP w Nowym 
Mieście będzie posiadała podnośnik co jest bardzo naszej jednostce 
potrzebne co udowodniły niedawne przypadki pożarów. Jeszcze raz 
serdecznie podziękował za zrozumienie. Pan Marek Świerczyński stwierdził, 
że w związku z kontrowersjami zakupu motopompy chce powiedzieć, że 
tylko Nowe Miasto takowej nie posiada. 

 
PKT 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał zebranych z pismami które w okresie 
międzysesyjnym wpłynęły do Biura Rady. Poinformował o swoim udziale w 
spotkaniach jakie odbył w tym czasie zaprosił wszystkich zebranych do 
czynnego udziału w obchodach 20 lecia samorządu terytorialnego, które 
odbędzie się w dniu 15 maja 2010 roku zaczynając się mszą św. w kościele 
parafialnym. 
 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Skarbnik Miasta i Gminy szczegółowo 
przedstawiła projekt uchwały. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 
13 radnych uchwalono uchwałę Nr XLVI/291/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

PKT 8b 



Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 
położonej we wsi Żdżary. Pytań do w/w projektu uchwały nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem. W głosowaniu za – 13, przeciw 
– 0, wstrzymało się 0 na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr 
XLVI/292/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie nadania 
tytułu „Honorowego Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą“. Poinformował że 
do Rady Miejskiej wpłynął wniosek od mieszkańców miasta i gminy poparty 
470 podpisami w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta p. 
Adamowi Struzikowi Marszałkowi Województwa Mazowieckiego. 
Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, 
przeciw – 1, wstrzymało się – 0, uchwalono uchwałę Nr XLVI/293/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał również akt nadania tytułu 
Honorowego Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą. Radny Lech Staniszewski 
zgodnie z regulaminem złożył na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej 
oświadczenie, które wcześniej odczytał odnoszące się do wcześniej nadanej 
uchwały. Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu. 

 

PKT 8d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie nadania 
tytułu „Honorowego Obywatela Nowego Miasta nad Pilicą“. Poinformował że 
do Rady Miejskiej wpłynął wniosek od mieszkańców miasta i gminy poparty 
podpisami w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta p. 
Kazimierzowi Sobkiewiczowi, mieszkańcowi naszego miasta. Przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan 
obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr XLVI/294/2010 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący 
Rady Miejskiej odczytał również akt nadani tytułu Honorowego Obywatela 
Nowego Miasta nad Pilicą. Poinformował, że akty nadania zostaną wręczone 
Honorowym Obywatelom w dniu 15 maja br. podczas uroczystości 20 lecia 
samorządu terytorialnego. 

 
PKT 8e 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy umowy o dofinansowanie 
przedsięwzięcia pn. „Modernizacja stadionu miejskiego przy ulicy Ogrodowej w 



Nowym Mieście nad Pilicą“ oraz wystawienia weksla „in blanco“. Pytań nie 
stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr 
XLVI/295/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 

PKT 8f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew kacprzyk oczytał projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na rzecz 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Gminy Nadpiliczne“ na 2010 rok. 
Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono 
uchwałę Nr XLVI/296/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 

PKT 10 
Sołtys wsi Godzimierz p. Dariusz Staszewski podziękował za wykonanie drogi 
asfaltowej w Godzimierzu. 
Radny p. Ryszard Lewecki zwrócił się do Rady i p. Burmistrz w sprawie 
wytyczenia drogi dla mieszkańców osiedla Sady i prosił aby wreszcie poważnie 
potraktować ludzi tam mieszkających. 
Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Kozera Franciszek podziękował za trafne 
nadanie tytułów Honorowych Obywateli Nowego Miasta zarówno p. 
Marszałkowi Struzikowi jak i Panu doktorowi Sobkiewiczowi, który niejednego 
mieszkańca „postawił na nogi”. 
 
Porządek sesji został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
obrady sesji. 
 
Protokołowała       Przewodniczył 
 
Iwona Lepa 
 


